



"Economic Empowerment of Former Prisoners by Mobile Commercial Transport Vehicles" Project

Local Open tender

Supply of 20 car van - 2 tons cargo

Sharqia, Alexandria, Beheira, Qalioubia, Dakahlia Governorate, Egypt

1. Publication reference

CI/1/ARZAK-EU/2018

2. Contracting Authority

Life Foundation for Development and Community Integration
Abu Hammad - El Shaheed Amin Shaheen Street - Beside Police Station -
Gamal Harb Bldg. - Sharqia - Egypt

3. Timetable

Publication date: 19 June 2018

Deadline for submission of Tenders: 16 August 2018

Clarification meeting:

Clarification meeting venue: 26 June 2018

Held at the headquarters of Hayat Foundation for Development and Social Integration Abu Hammad - Al Shaheed Amin Shaheen Street - next to the police station - Jamal Harb Building - Al Sharqia - Egypt.

Deadline for receiving offers: 4:00 pm

This contract notice is published On the

Egyptian Public Opinion Newspaper and website of the Foundation: <http://lfdci.org>

4. Procedure

Local Open Tender

5. Financing

The Programme is financed by the European Union , in accordance with the Agreement No. 2017/ENI/9/1571887 /EG / ACT/DD

6. Legal basis

The contract shall be in accordance with the booklet of conditions consisting of the following documents:

- Contract form and conditions for the tender.
- Agreement No. 2017/ENI/9/1571887 /EG /ACT/DD
- Laws, regulations and instructions in force in Egypt.

7. Description of the contract

The subject of this tender is Supply of 20 van cars - 2 tons cargo - Transport of goods, without customs duties and value added tax, in accordance with the conditions set out in the conditions manual, to implement the project "Empowerment of former prisoners through mobile commercial transport vehicles", in support of the Life Foundation for Development and Community Inclusion to support community initiatives aimed at empowering women. Economically and socially adopting them To increase their opportunities to participate in income-generating legal activities to work on economic empowerment through mobile commercial transport vehicles.

This is supply in the governorates of Sharqia, Alexandria, Beheira, Qalioubia, and Dakahlia.

مشروع

"التمكين الاقتصادي للسجناء السابقين عن طريق مركبات النقل التجارية المتنقلة"

مناقصة محلية مفتوحة

توريد ٢٠ سيارة ميكروباص فان - حمولة ٢ طن - نقل بضائع

للمعمل في محافظات الشرقية - الإسكندرية - البحيرة - القليوبية - الدقهلية

١. مرجع النشر

CI/DI/ARZAK-EU/2018

٢. السلطة المتعاقدة

مؤسسة حياة للتنمية والدمج المجتمعي

مشروع "التمكين الاقتصادي للسجناء السابقين عن طريق مركبات النقل التجارية المتنقلة"، الممول من الاتحاد الأوروبي

أبو حماد - شارع الشهيد أمين شاهين - بجوار مركز الشرطة - عمارة جمال حرب - الشرقية - جمهورية مصر العربية.

٣. الجدول الزمني

تاريخ النشر: ١٩ يوليو ٢٠١٨

آخر موعد لاستلام العروض: ١٦ أغسطس ٢٠١٨

اجتماع توضيحي: ٢٦ يوليو ٢٠١٨

يقام في مكتب مؤسسة حياة للتنمية والدمج المجتمعي الكائن أبو حماد - شارع الشهيد أمين شاهين - بجوار مركز الشرطة - عمارة جمال حرب - الشرقية - جمهورية مصر العربية.

آخر موعد لاستلام العروض: الساعة ٤:٠٠ مساءً

سوف يتم نشر الإعلان (بالإشارة إلى كراسة الشروط) على:

جريدة الرأي العام المصري و الموقع الإلكتروني للمؤسسة: <http://lfdci.org>

٤. الإجراءات

مناقصة مفتوحة محلية

٥. التمويل

البرنامج ممول من قبل الاتحاد الأوروبي ضمن إطار اتفاقية رقم /EG /1571887/9/ENI/2017 /DD/ACT

٦. القواعد القانونية

ويكون التعاقد وفق كراسة الشروط المكونة من الوثائق التالية:

• نموذج العقد والشروط الخاصة والعامه بالمنافسة.

• اتفاقية رقم /EG /1571887/9/ENI/2017 /DD/ACT

• القوانين واللوائح والتعليمات العربية المعمول بها في جمهورية مصر.

٧. وصف العقد

موضوع هذه المناقصة هو توريد ٢٠ سيارة ميكروباص فان - حمولة ٢ طن - نقل بضائع ، بدون الرسوم الجمركية وضريبة المضافة ، وفق الشروط الواردة بكراسة الشروط لتنفيذ مشروع "التمكين الاقتصادي للسجناء السابقين عن طريق مركبات النقل التجارية المتنقلة"، لصالح مؤسسة حياة للتنمية والدمج المجتمعي، لدعم المبادرات المجتمعية الرامية إلى تمكين المرأة اقتصادياً واجتماعياً، في إطار تشجيع التوظيف والتمكين الاقتصادي للمرأة عضراً رئيسياً من عناصر هذا العمل، لزيادة فرصهن للمشاركة في الأنشطة القانونية المدرة للدخل. للعمل على التمكين الاقتصادي عن طريق مركبات النقل التجارية المتنقلة.

ويتم توريد ذلك في محافظات الشرقية - الإسكندرية - البحيرة - القليوبية - الدقهلية.